
В роботі не можна допускати навіть не
суттєвих на перший погляд погрішностей, 
вважає наш міський голова Володимир Удови
ченко. Такі вимоги він ставить перед керівника
ми міських відділів та служб щодо підтримки 
інфраструктури Славутича, його благоустрою.

На початку вересня керівник міста відвідав 
чимало об'єктів соціальної інфраструктури, вис
ловив свої думки і зробив певні висновки, попе
редження, поставив завдання, запропонував 
своє бачення розв'язання міських проблем.

Краще завжди

Дитячий ФУТБОЛ
Дуже важливо сьогодні 

нам, до настання холодів, 
встигнути завершити рекон
струкцію футбольного поля, 
але треба запровадити 
постійно діючу систему по
ливу. Зараз над цим і пра
цюємо. Планується введен
ня в експлуатацію ще одного 
такого ж тренувального май
данчика.

Міська влада робить все 
для того, щоб у місті був ви

сокий рівень розвитку дитя
чого футболу, але в 
підтримці футбольного руху 
мають бути зацікавлені 
підприємці міста, які захоп
люються футболом і ро
зуміють популярність цього 
виду спорту. А результати у 
Славутича є. їх можна 
прослідкувати по хлопцях — 
вихованцях дитячої школи 
футболу, які сьогодні грають 
в головних клубах України.

Стартові позиції Славутич

дасть кожному, хто любить 
футбол, хто хоче пов'язати з 
ним свою кар'єру. Але для 
цього потрібні зусилля і, бе
зумовно, певні фізичні 
якості,

У Славутичі є соціальна 
інфраструктура, яка пов
ністю відповідає сучасним 
стандартам. Та і грошей 
виділяється на підтримку 
спорту немало. Ми знаходи
мо можливість фінансувати 
цей напрямок дитячо- 
юнацького спорту і вва
жаємо, що це абсолютно 
нормально, але ще раз і ще 
раз звертаємось до батьків 
— допоможіть своїм дітям 
зорієнтуватись на початку 
свого життя!

СКЕЙТ-ПАРК
Це один з кращих про

ектів України, реалізованих у 
кризовий рік. Це гордість не 
тільки міського голови, а й 
молоді, яка сьогодні там 
відпочиває. Я вдячний фран
цузькій фірмі "Новарка" (Руді 
Нагелю), групі управління 
проектом (Лоріну Додду), які 
відкликнулися на звернення 
міської влади і взяли участь у 
фінансуванні цього об'єкта.

Молодь полюбляє це 
місце, але разом з тим, 
відпочиваючи в скейт-парку, 
не підтримує належного по
рядку. Я зібрав молодь 
різного віку — усю, яка там 
була. Підвів до клумби, а там 
повно "бичків". Вони запере
чують, що це їх рук діло: "Во
лодимир Петрович, ми не

палимо, це не наше, це до
рослих". Ну так, а чому ви їм 
дозволяєте таке робити? 
Вас скільки? Тридцять! Ціла 
команда! Всі гуртом до цієї 
людини, і викликати мене, де 
б я не був. Підходимо до дру
гої клумби, і там бички, 
папірці, а поряд урна.

Схаменіться, добрі люди. 
Немає перспективи ні нашо
му поколінню, ні наступному, 
якщо ми так будемо відноси
тися до життя і до своїх 
дітей. Ми просто знищимо 
свою землю, своє джерело 
життя.

Довго ми спілкувалися з 
дітьми, вони мене підтрима
ли. Я вірю в це покоління і 
все зроблю для того, щоб 
воно було кращим. Ми до
мовилися, що всі, хто пору
шують організацію нормаль
ного, комфортного, доброт
ного стану в місті Славутичі 
— не буде їм тут життя. А ще 
ми разом запланували, що 
треба зробити краще 
освітлення на волейбольно
му майданчику, обладнати 
устаткуванням для музично
го оформлення.

Діти запропонували свої 
послуги з прибирання скейт- 
парку при умові забезпечен
ня їх необхідним інвентарем. 
Я дав відповідні доручення 
службам і попросив телеба
чення, щоб спільно зустріли
ся і обговорили всі пробле
ми, які є, для того щоб це 
місце у Славутичі було кра
щим, щоб тут формувались 
дійсно майбутні самоврядні

відносини. Важливо зро
зуміти, може, на перший по
гляд складні, але банальні 
речі. Учнівське самовряду
вання, як і місцеве самовря
дування в цілому — це при
родний фактор, бо ніхто не 
знає краще нас, славутчан, 
як будувати своє життя в 
Славутичі.

Я ще раз звертаюся до 
батьків дітей, які відвідують 
скейт-парк. Це екстремаль
ний вид спорту, який супро
воджується різними травма
ми, тому треба дотримува
тись встановлених інст
рукцій. Приклад у цьому ма
ють задавати фанати цього 
виду спорту, а помічниками в 
них буде міська влада, уп
равління спортивних споруд.

Н едобудований 
об'єкт  "Г отель"

Це проблема міста. Я 
вірю, що з часом він буде до
будований. Хотілось би, щоб 
тут був спільний державний 
проект, тому що на його ек
сплуатацію треба великі ко
шти. А з урахуванням чорно
бильських програм, програм 
ДСП ЧАЕС можна знайти йо
му раціональне використан
ня, і ми сьогодні в спільному 
пошуку цього.

Немало потрібно було до
класти зусиль для того, щоб 
завершення будівництва 
цього об'єкта було записано 
в Державній програмі зняття 
з експлуатації Чорнобильсь
кої атомної електростанції і 
приведення об'єкта "Укрит

тя" до екологічно безпечного 
стану.

Але сьогодні недобудова
ний готель є небезпечним. Я 
неодноразово проводив 
відповідну роботу, доручав 
міському відділу міліції при
тягати до відповідальності 
дітей, їх батьків, які цей не
добудований майданчик ви
користовують для проведен
ня свого дозвілля. Страшно 
дивитися, коли на будову, як 
альпіністи, піднімається 
дітвора, бігає поверхами, 
скидає каміння. А не дай бог 
впаде і стане калікою? Це 
втрачене життя. А де були 
батьки? Чому не замисли
тись над елементарним, ад
же від вас залежить, щоб 
ваші дітки туди не ходили. 
Бережімо своїх дітей, вони 
продовжувачі вашого родо
воду.

З урахуванням наших 
планів, які були обговорені 
на останньому виконкомі 
щодо правопорядку, будуть 
вживатися жорсткі дії. Виз
начено місця для обов'язко
вого огляду працівниками 
 міліції під час проведення 
рейдів. Ніхто нікого жаліти не 
буде, тому що ця жалість 
потім приводить до трагедій 
людської долі. Усі, хто не хо
чуть жити за правилами в 
місті Славутичі, під їх ногами 
буде горіти земля, так сказа
ли діти. Усі засоби є для цьо
го. Але ж для чого вони, чому 
просто це не зрозуміти?!

Домовились з відділом 
освіти про те, що всі поруш-



повинно бути кращим
ники, які будуть зафіксовані в рей
дах, зразу ж, на другий день, заслу
ховуватимуться на зборах школярів 
тієї чи іншої школи. Ось так будемо 
робити. Хай в очі дивляться, чому 
вони займаються тим, що не 
відповідає честі й гідності дитини, 
просто людським елементарним 
правилам поведінки.

Благоустрій
Завдання всіх мешканців — 

оберігати Славутич від вандалізму, 
озеленювати місто, займатися бла
гоустроєм. Роботу з насадження де
рев продовжують міські підпри
ємства й організації. Вже нікого не 
треба переконувати, що в нашому 
лісі дуже багато цікавих порід дерев, 
і можна займатися їх пересадкою, 
закладати красиві алеї. Є пропо
зиція створити алею молодят, щоб 
кожна молода пара, яка реєструє 
шлюб у Славутичі, посадила своє 
сімейне дерево, як символ новос- 
твореної сім'ї. Треба обов'язково за
вершити молодіжну алею біля 4-ї 
школи, підтримувати в охайному ви

гляді лісопаркову зону для відпочин
ку, гідному для славутчанина. Для 
усвідомлення цього розпочинаємо 
тематичні читання по Кодексу етики, 
щодо побудови відносин, стосунків 
в місті Славутичі. Ці читання прой
дуть в двох бібліотечно-інфор
маційних центрах. Пора ж зрозуміти 
нарешті, що Славутич — рідне місто 
кожного з нас.

В планах міської влади — до кінця 
року оновити покриття тротуарів. 
Тут, на жаль, є проблеми з держав
ним фінансуванням. Гроші виділені, 
але, як повідомили нам, суб'єкти, які 
беруть участь у тендері на рівні 
Київської області, зараз судяться. А

тим часом гроші не можуть 
бути використані. Ми по
ставили серйозну вимогу, 
що нас не цікавлять тенде
ри, а треба ризикувати, і 
тоді робота буде зроблена, 
плюс наші кошти місцеві — і 
за 20 днів це завдання мож
на виконати.

Підготовка комунальних 
служб до зими, а це і ре
монт котельні, тепло- та во
допостачальних мереж, ре
монти будинків, покрівлі, 
показали, що треба шукати 
ресурс. І ми його знайшли 
— до 300 тис. грн. на про
довження ремонтів шкіл, 8- 
го садочка, заміну вікон, 
проведення оздоблюваль
них робіт, на ремонт 
покрівлі 1-ї школи. Тобто ми 
не зупиняємося і нама
гаємося виконати ці обсяги 
ремонтних робіт. Десь ще замінимо 
лінолеум, десь поповнимо новим 
обладнанням кабінети фізики й хімії. 
На превеликий жаль, держава в цьо
му займає нульову позицію, а тільки 
проголошує, та йдуть заклики, а 
ніякого ресурсу на ремонти шкіл, на 
шкільне обладнання не дає ні 
копійки. Такій державі ганьба. Але 
держава — це не просто відірваний 
якийсь "шматочок". Держава — це 
ми, якщо хочете, "Я". Ваше "Я"!

Упорядкуємо
автостоянки

В цьому плані зроблено чимало 
біля “Сільпо” , ринку, біля “Вени” . Але 
чим більше робиш, тим більше без
ладу, тому що такі ми з вами є, на 
превеликий жаль. Тому комісійно за 
участю водіїв, працівників міліції,

ДАІ, власників магазинів оглянули 
місто і відпрацювали схему з прове
дення певних робіт для того, щоб 
упорядкувати цей рух. Вона на ко
ристь водіїв, але домовленості бу
дуть жорсткі. Хто не буде виконувати 
— буде притягуватися до 
відповідальності, якщо треба — кож
ного дня. Учасники наради були на
лаштовані на те, щоб заборонити 
стоянку машин працівників Чорно
бильської станції біля “Вени” , які за
лишають їх там, від'їжджаючи на ро
боту. Але я думаю, що цього робити 
не треба. Будуть визначені 3—4 
місця, де стоянка дозволяється 
тільки до години, і тут вже ніхто не 
повинен порушувати ці правила.

Продовжуємо упорядковувати 
Привокзальну площу. 6 затримка з 
будівництвом центра, там де має бу

ти наша знаменита баня. 
Приватизовано меблевий 
магазин, але потрібен час 
для реалізації проекту, з 
урахуванням тих процесів, 
які сьогодні йдуть. Онов
люватиметься і ринкове 
господарство, щоб людям 
було комфортніше. Тобто 
ця частина міста буде по
кращуватись.

Головне завоювання — 
це магазин "Сільпо". і як би 
хто не хотів, а ми цих 
підприємців будемо 
підтримувати за те, що во
ни дали високий рівень 
торговельних послуг в 
місті Славутичі для славут- 
чан!!!

Щодо транспортних по
слуг. Весь час працюємо із 
керівництвом залізниці з 
покращення естетичного 

вигляду вокзалу, по організації ре
монтних робіт. Зараз, у кризовий 
рік, ними був виконаний величезний 
обсяг робіт по оновленню залізнич
ного полотна, пущений до Києва 
електропоїзд підвищеного комфор
ту. Чотири години — і в столиці. 
Вартість — 13 гривень. Що може бу
ти краще? Але тут же почались 
нарікання від славутчан. То сидіння 
не ті, то не той потяг. Ми живемо з 
вами в Україні, а потяг що, повинен 
бути американський чи корейський? 
Що я вам хочу сказати, друзі. Немає 
питань. Я думаю, якби ми звернули- 
ся до Міністерства транспорту, вони 
б закупили вагони корейські або 
французькі. Звісно, набагато ком
фортніші, але і квиток коштував би 
набагато дорожче. Прийде час, і 
сидіння будуть нормальні, але це не

одного дня робота. Не хотілося б, 
щоб ми з вами паплюжили те, що 
зроблено на користь славутчан.

Дитячі МАЙДАНЧИКИ
Проведений аналіз всіх міських 

дитячих майданчиків. Звісно, що за
раз кожний квартал, кожний буди
нок хоче мати його біля себе, але це 
неможливо. Хоча ми максимально 
запланували зробити це наступного 
року. Потрібно і звернути увагу на те, 
що місто наше компактне, невелике 
площею, тому завжди можна прой
ти на будь-який дитячий майданчик, 
який є на сьогоднішній день, і отри
мати задоволення разом з дитин
кою.

Достатньо в Славутичі і спортив
них майданчиків. Цього року ми по
ставили за умову відкриття ще одно
го, сьомого, в Московському квар
талі.

P.S. Хотілося б, щоб ми з вами, 
славутчани, від самого малюка до 
людини похилого віку, навчилися 
цінувати те, що дається такою вели
кою працею багатьох-багатьох лю
дей. Щоб ми навчилися це цінувати 
як своє, бо все воно у власності те
риторіальної громади міста Славу
тича, нашої великої, гордої, само
бутньої, з протиріччями, але єдиної 
славутицької родини.

"Усвідомимо, збагнемо, пере
пустимо через свою душ у і 
пам'ятаймо: від кожного з нас за
лежить, яким бути Славутичу!"

(Із Кодексу етики, честі, по
рядності, добросовісного та 
ефективного управління Славу
тицької територіальної громади, 
стор.17).

Фото Вадима ІВКІНА


